
日期  ：  二零二五年四月二十三日 (星期三 )  

Date ： 23 April 2025 (Wednesday) 

 
時間  ：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m.  

 

地點  ：  沙田民政事務處 4 4 1 會議室  

Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 

 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

食物環境衞生委員會 Food, Environment and Hygiene Committee 

 

會議通告 Notice of Meeting 

 
 
1 .  改善香港環境衞生的策略和工作  

Strategy and Work for Improvement of Environmental Hygiene in Hong Kong 

 

2 .  夏劍琨先生提問：有關醫院管理局流動應用程式「 H A G o」事宜   

Question Raised by Mr HA Kim-kwan on the Mobile Application “HA Go” of the Hospital Authority 

 

3 .  楊英瀚先生提問：關注吐露港海面持續出現紅潮的影響  

Question Raised by Mr YEUNG Ying-hon, Ronald on Concerns over the Impact of the Persisting Red Tides in Tolo Harbour 

 

4 .  二零二五年沙田區滅蚊運動 (第二期 )  

Sha Tin District Anti-mosquito Campaign 2025 (Second Phase) 

 



 

5 .  沙田區環境衞生服務統計概覽 (截至二零二五年三月三十一日 )  

Statistical Overview of Sha Tin District Environmental Hygiene Services (as at 31 March 2025) 

 

6 .  潔淨行人路、提升市容  

Cleaning Pedestrian Walkways to Improve the Cityscape 

 

7. 沙田區資源回收現況及進展報告  

Report on Current Situation and Progress of Resource Recovery in Sha Tin District 

 

 


